



TOR VET

- 1- Vet or hospital has to show all his document (diploma, certificates, etc) and has to be legally authorized by the Lebanese ministry of health.
- 2- Vet has to present in the slaughtering house that the second party will slaughter the calves in, to check the animals before and after the slaughtering process during Adha Eid.
- 3- The Vet must do the following:
 - Checking the animals before slaughtering.
 - Checking the animals after slaughtering.
 - Be sure of the slaughtering process
 - Be sure from the fresh meat that extracted from the slaughtered calves that it's good for the human consumption.
 - Checking the meat after packaging
 - Checking the temperature degree of the mobile fridges if it's suitable before the delivery process.
 - Has to monitor the meat issuance process from the fridges.
 - Has to check the meat before distribution process
 - Writing a report, stamp it and handle it to logistics department in Islamic Relief.
- 4- The Vet must be ready anytime needed from the second part to do other tasks under his domain.
- 5- The Vet or the hospital should have a team ready to be distributed on all the distribution areas needed and in all the slaughtering places (a possibility on more than one slaughtering house could be selected).
- 6- Pricing (price should include TVA and other taxes)

إختصاصات الطبيب البيطري

- 1- على الطبيب البيطري أو مستشفى الطب البيطري إبراز الشهادات والأوراق المطلوبة (شهادات، إجازات، الخ...) و يجب أن يكون مرخص من قبل وزارة الصحة اللبنانية.
- 2- الطبيب البيطري يجب أن يتواجد في المسلخ للإشراف على عملية الذبح والتأكد من صحة العجول المذبوحة خلال ايام العمل من عيد الأضحى المبارك.
- 3- المهام المطلوبة من الطبيب المختص هي كالتالي:
 - فحص العجول قبل ذبحها
 - فحص العجول خلال ذبحها
 - التأكد من صحة عملية الذبح
 - فحص اللحوم المستخرجة من الذبحية و التأكد من سلامتها للإستهلاك البشري
 - فحص اللحوم بعد تغليفها وقبل وضعها في البرادات
 - التأكد من درجة حرارة البرادات إن كانت مناسبة قبل إنطلاقها الى مواقع التوزيع
 - الإشراف على إخراج اللحوم من البرادات عند التوزيع.
 - التأكد من صحة اللحوم قبل التوزيع
 - كتابة تقرير مفصل ومختوم وتسليمه لقسم اللوجستيات في الإغاثة الإسلامية.
- 4- على الطبيب المختص أن يكون على أهبة الإستعداد في حال طلب من قبل الفريق الثاني بأي وقت للقيام بمهام أخرى مطلوبة منه ضمن إختصاصه.
- 5- على الطبيب البيطري أو مستشفى الطب البيطري أن يكون لديه فريق أطباء جاهزين بأماكن التوزيع وأماكن الذبح والتقطيع (ممكن أن يتم أختيار اكثر من مسلخ)
- 6- التسعير (السعر شامل الضريبة على القيمة المضافة و غيرها) :



Islamic Relief Worldwide-Lebanon

الإغاثة الإسلامية عبر العالم-لبنان

Day	Mission	Price in LBP
Days of Holy Adha Eid	Medical check for 90 calves to 110 calves (before slaughtering – after slaughtering – during cutting and before distribution)	

اليوم	المهمة	السعر ل.ل.
أيام عيد الأضحى المبارك	فحص 90 عجل لغاية 110 عجل (قبل الذبح – بعد الذبح خلال التقطيع وقبل التوزيع)	

More info:

معلومات إضافية:

Vet/hospital name and signature:

أسم الطبيب البيطري/ المستشفى والتوقيع:



**ISLAMIC RELIEF
WORLDWIDE
LEBANON OFFICE**

Hamra street, Al sanayea area,
Tabbara street
Center Tawfik Tabbara 8th floor
Beirut, Lebanon

t. 00961 1748654
e. info@islamicrelief-leb.org
www.islamic-relief.org

الحمراء-الصنائع-شارع طيارة
مركز توفيق طيارة الإداري الطابق 8
بيروت-لبنان